
Zápisnica 
 

zo  zasadnutia komisie  investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ konanej na MsÚ v Galante dňa 

18.01.2023 

 
V Galante dňa 23.01.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie p. Ing. Zoltán Kővágó privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie 
s nasledovným programom:  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Investičný zámer - Kolónia II 
3. Investičný zámer - Poľníček 
4. Investičný zámer - Bytové domy WEST 5 
5. Investičný zámer - Bytové domy Las Palmas  
6. Investičný zámer - IBV Perla Nebojsa 
7. Investičný zámer - tenisový areál Nebojsa 
8. Záver 

 

     K bodu č.2  

Investičný zámer - Kolónia II 
 

Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s investičným zámerom 
s nasledovnými pripomienkami: 

1. Investor dodrží platný územný plán mesta Galanta. 
2. Na plochách 2.08b, 1.36, ktoré sú klasifikované ako „Zmiešané 

územia bývania a občianskej vybavenosti“ odporúča maximálnu 
výšku budúcich stavieb do troch nadzemných podlaží.   

 

     K bodu č.3  

Investičný zámer - Poľníček 
 

Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s investičným zámerom 
s nasledovnými pripomienkami: 

3. Investor dodrží platný územný plán mesta Galanta. 
4. Na ploche 2.06, ktorá je klasifikovaná ako  „Zmiešané územia bývania 

a občianskej vybavenosti“ odporúča maximálnu výšku budúcich 
stavieb do troch nadzemných podlaží.   

 

 



K bodu č.4 

Investičný zámer – Bytové domy WEST 5 
  
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál presunula na ďalšie zasadnutie. 

 

K bodu č.5 

Investičný zámer – Bytové domy Las Palmas  
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál presunula na ďalšie zasadnutie. 

 

K bodu č.6 

Investičný zámer -  IBV Perla Nebojsa 
 

Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s investičným zámerom 
s podmienkou  dodržania platného územného plánu.  

 

 

K bodu č.7 

Investičný zámer - tenisový areál Nebojsa 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 
 

Komisia materiál stiahla z rokovania, žiada o doloženie stanoviska k investičnému zámeru od 
novozvoleného Občianskeho výboru mestskej časti Nebojsa   

 

 

 
                       Ing. Zoltán Kővágó v.r. 
                           predseda komisie 

 
 
Záznam spracoval: Slavomír Javor, v.r. 


